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Nuuk, 4. december 2009 

I henhold til Inatsisartuts forretningsorden §36 stk. 1 fremsender jeg følgende spørgsmål til 
Naalakkersuisut:

Har rejekvoterne givet af naalakkersuisut de sidste år sikret bæredygtig fangst og 
økonomisk gevinst for samfundet – og har dette givet det økonomiske gevinst for landet i 
betragtning af at hele kvoten for Tunu ej bliver opfisket hvert år og hvad har 
naalakkersuisut af planer for at sikre at det bliver opfisket samt ønsker jeg at få oplyst 
hvilken konsekvens det har for fiskeriflåden i følge naalakkersuisut når rejen bevæger sig 
længere og længere mod nord?
(Aleqa Hammond, Siumut)
 
Begrundelse
 Jeg vil gerne vide hvorfor al rejekvoter for Tunu ej bliver opfisket og hvad  naalakkersuit har af 
tanker  omkring  det.  Samtidig  ønker  jeg  at  vide  om  rejekvoten  tildelingen  er  bæredygtig  for 
bestanden  og  om dette  er  godt  for  det  gydemodne  bestand.  Jeg  ønsker  samtidig  at  få  oplyst 
hvordan fordeling af rejekvoterne kommer til at se ud hvad angår størrelser samt mængde.

Jeg ønsker at få spørgsmålet besvaret indenfor 10 dage.

Med venlig hilsen

Aleqa Hammond, Siumut
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